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1. Presentation 

2. Val av sekreterare – Nathalie Höglander  

3. Godkännande av dagordning - Godkänns 

4. Anmälan av övriga frågor / tillägg till dagordningen – Inga övriga frågor 

5. Föregående minnesanteckningar – Godkänns  

6. Information från kansliet: 

- Nytt inriktningsdokument vårdsamverkan Fyrbodal – Det är ett dokument 

som kommer beskriva flödet i vårdsamverkan från styrgrupp och ut lokalt. 

Dokumentet bifogas minnesanteckningarna.  

- Öppenvårdsprocessen - En riktlinje är framtagen på övergripande nivå, en 

rutin ska tas fram på delregional nivå. 

- Samsakörkort – Samverkandesjukvård fick i uppdrag 2021 att ta fram ett 

SAMSA-körkort. NU sjukvården tog fram det, en enkel utbildning kring 

SAMSA processen. Nu finns den även för kommunerna och primärvården. 

På Vårdsamverkans hemsida finns en ruta ” Allt krut på RUT” med de olika 

SAMSA-körkorten.  

7. Rapport och diskussion nära vård utifrån workshop 31/3- kansliet – Över lag 

är de som deltog under dagen nöjda.  

Datum: 2023-05-24 

Tid:  kl. 14-16 

Plats: kommunhuset i möteslokal Vänern 
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Primärvårdsuppdraget – Att få stöd i att ta fram en gemensamhandlingsplan. 

Frågan vem som håller samman God och Nära vård – det är inte tydligt i dagsläget 

Carola berättar att man ska lyfta frågan i styrgruppen 9/6.  

8. Samverkan samlat dokument – Tommy Carlgren och Maria Aronsson fick i 

uppdrag att få fram ett samlat dokument, det är inte klart utan tas upp 13 september 

igen. Dom efterfrågar en gemensam plattform for dokument, kan det vara under 

vårdsamverkan? Carola svarar att det fungerar.  

9. Lokal rutin vårdbegäran - mötet är samstämmiga om att det är en bra rutin. Även 

denna publiceras på Vårdsamverkan.   

10. Lokal arbetsgrupp i Vänersborg in och utskrivning – En arbetsgrupp som 

arbetar ”hands-on”, behövs även representanter från kommunal primärvård. 

Förslagsvis personer från bedömningsteamet. Åsa Johansson (1a 

biståndshandläggare) sammankallar.  

11. Dialog beredskapsjour – Vänersborg, Trollhättan och Lilla Edet är inte med i 

beredskapsjouren utan vi har en egen gemensam jour. Är detta bra? Tidigare har 

man tyckt att det har varit bra med den lokala kännedomen.  

MAS nätverket är involverade och har tidigare ställt frågor till jouren på Källstorp. 

De gångerna man får ut läkare på hembesök är vid vårdintyg och vid 

dödsfallsundersökningar (där inte SSK kan göra detta). Enhetschef på Källstorp 

menar att man inte kan leva upp till kraven för jour. MAS-nätverket kommer träffa 

koncernkontoret för att diskutera frågan vidare.  

12. Journalgranskning- Utifrån IVOs granskning av SÄBO har Närhälsan bestämt att 

dom ska granska 20st journaler/VC kopplat till SÄBO detta ska göras senast 30/6 

och sedan skickas till IVO.   

Övriga VC är intresserade av att följa samma mall. Mallen skickas med i 

minnesanteckningarna. Varje enhetschef på VC kontaktar Sofia Jacobsson chef 

Kommunal Primärvård SÄBO.  

13. Beslut tjänsteköp – Beslut tas att tjänsteköp sker i SAMSA. 

14. Hämtning av labmaterial-samordning – Varje VC bekostar provtagningsmaterial 

till sina patienter. Vi hämtar regelbundet på varje VC utifrån behovet.  

15. Arbetsgrupp patientfokus 

16. Information från Tommy 
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- Beslut från IVO – Tillsyn av medicinsk vård och behandling på SÄBO. 

Journaler har begärts in, intervjuer har gjort med SSK och besök av IVO har 

gjorts där man träffa SSK, patienter, och förvaltningsledningen. Efter detta 

har det kommit ett beslut från IVO. Svar till IVO ska lämnas innan Juni är 

slut.  

- Brytpunktssamtal behöver vi arbeta mer med. Man såg i granskningen att 

det var låg frekvens dokumenterade brytpunktssamtal.  

- Läkemedelsgenomgång – 26% har läkemedel som bör undvikas. Viktig 

fråga att arbeta vidare i denna gruppen.  

- Samarbete med apotekare NU-sjukvården 

17.  Rehabsamverkan fyrbodal -  

18.  Plan inför sommar 2023 – VC överlämnar rondtider till kommunal primärvård.  

Medpro i Brålanda förflyttar sin verksamhet till Medpro Torpa v.28-31.  

NU-sjukvården har det kritiskt med bemanningen inför sommaren.  

19. Rutin antibiotikabehandling i.v, - fråga till chefsssk Maria Andersson – 

Önskemål om en delregional rutin istället för att varje kommun tar fram sin egna. 

NU-sjukvården är positiv till att patienten får i.v. antibiotika i hemmet. Det finns i 

dagsläget ingen rutin färdig. Frågan får lyftas i PV-NU Maria tar med sig fråga.  

20. Handlingsplan Nära vård 

21. Öppenvårdsprocessen 

22. Avvikelser 

23. Övriga frågor 

24. Ärende till nästa möte 

 

 

Vid pennan Natalie 

 

 

 


